
Núm. 469 - 30/01 al 05/02/2015www.diaridebadalona.com  ·  @diaridebadalona  ·  facebook.com/DiariDeBadalona Exemplar gratuït

Una enquesta 
afirma que 
més del 
40% de la 
població veu 
millores a la 
ciutat
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L’IES Ventura Gassol entra 
als pressupostos catalans

BSA en lluita
Els sanitaris es manifesten contra l’aplicació d’una retallada salarial
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La reforma dels mercats: una 
promesa plena d’obstacles
Els projectes passen d’uns governs a uns altres, llangueixen i minven les esperances dels venedors
La renovació d’alguns mercats de la ciutat 
són l’assignatura pendent de la ciutat pel 
que fa a l’àmbit comercial. Es tracta de pro-
jectes costosos, complicats de canalitzar i 
que necessiten el vistiplau de molts propie-
taris. Dels sis mercats de la ciutat, Maignon, 
Torner, Sant Roc, Llefià, La Salut i Pomar, 
tres es troben immersos en projectes de 
reforma, els primers passos dels quals es 
remunten anys enrere.

Inacabable debat al voltant del 
Maignon
El mercat que ha ocupat més titulars, que ha 
centrat més debats i al qual sembla costar 
més fer arrencar, sens dubte, és el de la Plaça 
Vella. El Maignon fa just quatre anys que va 
deixar l’emblemàtic edifici del centre de la 
ciutat per traslladar-se a la carpa provisional 
a uns metres de distància. Els primers pro-
jectes de reforma van arribar el 2012 de la 
mà de Mercasa. La iniciativa es va presentar 
amb un gran ressò i les previsions eren tenir 
el nou mercat en uns dos anys. Més enllà de 
prediccions, però, el cert és que, justament 
24 mesos més tard, la Plaça Vella es troba 

tal i com va quedar després de tancar-la al 
desembre de 2010.  El projecte presentat 
per Mercasa contempla tres plantes: una 
subterrània per ubicar frigorífics i magat-
zems, una a nivell de carrer amb una vintena 
de parades i una segona planta amb una 
desena de negocis gastronòmics que seran 
gestionades per l’operador privat que finan-
ci  la construcció, a més d’algunes parades 
exteriors. En total, uns 4 milions d’euros,  
dels quals els concessionaris aportaran fins 
a un màxim de 60.000, tenint en compte 
que ja van abonar 15.000 en el moment de 
traslladar-se a la vela provisional. L’any pas-
sat va ser aprovada per Junta de Govern la 
proposta de Mercasa i, mesos més tard, va 
ser acceptada una de les al·legacions dels 
paradistes, que volen que la paret de l’edifici 
a tocar amb el passeig de la Pietat sigui de 
vidre per imprimir transparència i llum al 
mercat. Des de llavors, però, la situació no 
ha avançat més. “Fer creure que hi ha nove-
tats però després no veure resultats crema i 
frustra la gent. Nosaltres no podem viure a 
cop de titular perquè ens hi guanyem la vida. 
Necessitem tornar”, lamenta el president del 

Maignon, Josep Gil. Des de la regidoria de 
Comerç, Rosa Bertran argumenta que els 
tràmits administratius són molt lents però 
continuen avançant. En qualsevol cas, ex-
plica, el plec de clàusules s’està elaborant i 
el concurs públic per a les obres passarà per 
Ple i s’obrirà “en breus”.

El Mercat de Llefià espera amb frus-
tració l’inici d’obres
El ‘calvari’ dels venedors del mercat de Lle-
fià no s’allunya gaire. Els paradistes es van 
agrupar a una meitat del mercat l’any 2009. 
L’objectiu era reformar una part, instal·lar-hi 
les parades i, a la segona meitat, construir 
un supermercat. Res d’això es va moure fins 
l’any passat, però la situació s’encaminava fa 
uns mesos, quan se signava el conveni per 
engegar la reforma. Tot semblava dat i be-
neït, el concurs públic s’obria fa uns mesos 
i les previsions eren començar les obres el 
passat 2014. Desgraciadament, el procés de 
licitació ha quedat desert i els venedors tor-
nen a trobar-se amb un nou obstacle quan 
tot semblava enlairar-se. El nou entrebanc 
ha despertat el desencís i els dubtes entre 

alguns dels venedors. Des de l’associació 
de paradistes tenen clar que les obres són 
completament necessàries, però aquest im-
previst ha resultat una “gerra d’aigua freda”. 
“Havia costat molt arribar fins aquí i això ens 

ha desanimat”. Bertran explica que s’han 
modificat alguns punts del concurs per 
alleugerir cost econòmic i donar facilitats 
de termini i fragmentació als concessionaris 
a l’hora de pagar la seva part. “Operadors 

El sector busca una renovació 
unitària que els enforteixi

Més enllà de reformes i projectes de 
construcció, al voltant dels mercats gira 
un debat sobre el model i la necessitat 
d’evolucionar i adaptar-se als moments ac-
tuals. Encara que van sorgir com un espai 
públic d’abastiment de la població, el seu 
sentit primari ha anat variant amb el pas 
del temps i dins del propi àmbit existeix la 
creença, força estesa, que es necessita una 
renovació i canvi de mentalitat. Fa anys 
que els mercats s’autogestionen en el seu 
dia a dia, corren a càrrec amb les despeses 
quotidianes i l’Ajuntament només intervé 
quan es tracten qüestions majors, com ara 
les reformes o obres d’adequació. Són un 
espai municipal que el Consistori ofereix a 
desenes de particulars per aixecar el seu 
negoci, però la responsabilitat es reparteix 
entre ambdues parts. Aquesta reflexió de 
base és compartida per la regidoria de 
Comerç i bona part de la Federació de 
Mercats, però la tasca a desenvolupar que 
postula cadascú divergeix. El president 

convenis per regular el dia a dia dels equi-
paments i els seus horaris, suport tècnic 
i logístic, organització interna i la figura 
d’una persona que gestioni o coordini 
tota l’activitat. “Tot això ho fem nosaltres 
com podem, però som venedors de carn 
i fruita, no som professionals ni cobrem”.
Dins del món dels mercats, tothom és pro-
pietari i hi ha moltes mentalitats diferents 
i això dificulta arribar a punts d’entesa en 
certs temes. En aquest sentit, els repre-
sentants dels paradistes consideren que 
l’Ajuntament s’hauria de responsabilit-
zar de marcar unes pautes. “Les juntes 
no som ningú per dir-li a un negoci que 
obri a les tardes o que vengui d’una o una 
altra forma. Som companys i hem d’anar 
tots a la una, l’últim que necessitem són 
desavinences”. Un dels principals esculls, 
segons la federació, és el fet d’obrir només 
als matins, quan la resta de botigues i su-
permercats ho fan tot el dia. “Algú ha de 
fer veure al món dels mercats que s’han de 
canviar coses, perquè no serveix per res 
que uns sí prenguin unes decisions i ini-
ciatives i altres no”. La regidora de Comerç 
coincideix en la necessitat de canvi, entre 
altres coses obrir a les tardes, i assegura 
que s’ha parlat d’aquestes mesures de su-
port i seguiment dels mercats, però afirma 
que ja hi ha una persona que s’encarrega 
d’aquest àmbit, que els paradistes s’han de 
responsabilitzar del desenvolupament del 
seu propi negoci i l’Ajuntament no hi pot 
estar sempre a sobre. En qualsevol cas, 
apunta, amb el nou model de reformes, 
en les que un privat finançarà les obres, 
serà l’operador qui es cuidarà de marcar 
aquestes pautes, de fer promoció de les 
instal·lacions i de que tot funcioni.

La Federació de Mercats creu que s’ha de renovar el model i 
canviar la mentalitat i critica la falta de suport municipal

n’hi ha, però volen estar segurs de que 
tots els paradistes es comprometen fins al 
final. S’ho han de creure”, indica l’edil. Si 
els venedors veuen bé les noves propostes, 
el concurs es tornarà a obrir. La remodela-
ció preveu ubicar totes les parades en uns 
800 metres quadrats, a més de quatre lo-
cals comercials exteriors i un supermercat 
de 850 metres quadrats, tot en una planta. 
També preveu una coberta de sostre i la 
reordenació de l’aparcament superior. Les 
obres de remodelació del mercat tindran un 
cost de 4.400.000 euros, 1,4 milions dels 
quals a càrrec dels paradistes i la resta, de 
l’adjudicatari del procés de licitació. 

El Torner inicia la travessia després 
d’anys de reivindicació
El projecte que més ha trigat en arrencar 
ha estat el del Torner, el mercat més gran 
de la ciutat, situat al barri del Progrés i la 
construcció del qual data de la dècada de 
1920. Els paradistes porten més de 20 anys 
reclamant la reforma degut a les deficiències 
que pateix la instal·lació i es que van agreu-
jant amb el pas del temps. Fa uns mesos, 
l’Ajuntament va obrir un concurs públic per 
recollir idees per a un nou equipament. Un 
estudi d’arquitectes ha elaborat un disseny 
que ja ha estat presentat als concessionaris 
i que va sortir a la llum fa uns dies. Es trac-

taria d’una reforma integral, d’uns 6 milions 
d’euros, que comptaria amb el finançament 
d’un operador que instal·laria un supermer-
cat d’uns 1.200 metres quadrats. La distri-
bució es faria en dues plantes: l’actual nivell 
de carrer, on hi hauria 24 parades interiors i 
10 exteriors, i un de subterrani on hi aniria 
el supermercat, a més dels espais comuns 
dels paradistes, com ara les càmeres i ma-
gatzems. El procediment de reforma, encara 
lluny i per decidir, es faria en dues fases per 
tal d’alterar l’activitat comercial el menor 
temps possible. L’objectiu de l’arranjament, 
a més, seria aconseguir un edifici més obert 
al carrer, amb més espais exteriors d’esbarjo 
i autosostenible energèticament. El projecte 
agrada a la majoria dels paradistes, un total 
de 39 negocis a dia d’avui, i tots coincidei-
xen en la necessitat de rehabilitar l’espai. El 
problema arriba quan es comença a parlar 
de números. Cada nova concessió supo-
saria una inversió d’uns 60.000 euros –a 
banda del que costi muntar cada parada-, 
uns diners que, segons lamenta l’associació 
de venedors, és inassolible per a molts. 
Aquests dies, el Consistori ha realitzat una 
enquesta entre els paradistes per conèixer 
la visió general i la setmana vinent tenen 
concertada una reunió per continuar la re-
flexió entorn al projecte i perfilar la manera 
d’arribar a un punt d’entesa.

del col·lectiu comercial, Josep Gil, té clar 
que la xarxa de mercats s’ha de reinventar 
perquè la competència és cada cop major 
i tendeix a empitjorar amb elements com 
la liberalització d’horaris. “El pas més im-
portant l’hem de fer nosaltres. Ens hem de 
creure les nostres possibilitats, aprofitar 
els avantatges com la qualitat del produc-
te, guanyar atractiu”. Admet que no poden 
esperar que l’Ajuntament ho solucioni 
tot, però sí manifesta que el govern local 
té molt deixada la gestió dels mercats i 
que sense la seva ajuda no podran donar 
aquest pas. “Han de potenciar els mercats 
si volen que continuem sobrevivint. No val 
amb organitzar alguns esdeveniments i 
fer-se la foto o llançar projectes de reforma 
que acaben sent obsolets”. Gil assegura 
que, des de la passada legislatura, han 
demanat als diferents govern, sense èxit, 
seure a parlar sobre estructures que, des 
de l’administració, es puguin posar en 
marxa per millorar la imatge dels mercats: 
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L’institut Ventura Gassol aconsegueix 4,5 milions 
dels pressupostos de la Generalitat per al 2015
La zona educativa de Montigalà està 
d’enhorabona després d’haver guanyat la 
primera batalla. Setmanes i setmanes de 
mobilitzacions i reclamacions han donat 
els seus fruits quan, aquesta mateixa se-
tmana, s’anunciava públicament que la 
Generalitat destinarà 4,5 milions d’euros a 
l’Institut Ventura Gassol aquest 2015. La 
situació semblava irreversible fins fa pocs 
dies i les comunitats educatives havien re-
but diferents negatives per part del govern 
d’Artur Mas. Les negociacions de darrera 
hora entre CiU i ERC per desbloquejar 
els comptes catalans, però, han beneficiat 
l’institut badaloní i permeten a la plataforma 
que defensa la zona educativa de Montigalà 
complir un dels seus objectius: que un dels 
dos centres estigués present als números 
de la Generalitat. El regidor i diputat de CiU, 
Ferran Falcó, primera persona en avançar la 
notícia, ha afirmat que “feia alguns mesos 
que havia plantejat la necessitat d’abordar 
aquesta qüestió a la consellera” i que en 

tot moment s’ha defensat aquest projecte 
perquè “és necessari”. “El compromís s’ha 
aconseguit gràcies a la suma de la comuni-
tat educativa de Montigalà i d’alguns partits 
en la defensa d’aquest equipament. Ara 
hem de treballar per a garantir que el pro-
jecte resol bé i sense dilacions les necessi-
tats educatives de Montigalà”. ERC, per la 

seva banda, ha subratllat que la inclusió ha 
estat possible gràcies a una esmena pre-
sentada pel seu grup parlamentari i “apro-
vada després d’una dura negociació”. Els 
republicans manifesten que també havien 
proposat l’entrada de l’Escola Montigalà i 
l’escola Badalona Port, encara que “no han 
prosperat”. Els líders locals de la formació, 

Opció Institut Gaudí
Falcó també va explicar ahir que va 
oferir a la Generalitat dues opcions: o 
bé fer l’edifici nou per a l’institut, tal i 
com es va projectar inicialment, o bé 
estudiar a fons l’adquisició de l’avui 
buit edifici de l’Institut Gaudí, inaugurat 
l’any 2010 també a Montigalà. Es tracta 
d’una instal·lació preparada per a ensen-
yar l’ofici de la construcció, reuneix les 
característiques d’ubicació i metres per 
acollir un equipament educatiu i es troba 
buit pel concurs de creditors que va fer 
el seu promotor. Segons Falcó, aprofi-
tar aquest edifici podria fer-hi cabre tant 
l’IES com l’escola, i seria més sostenible 
econòmicament. El govern ha manifestat 
que estudiarà a fons aquesta opció, una 
vegada assegurada la partida econòmica.
Des de les escoles apunten que encara 
s’ha de fer un informe tècnic i conèixer si 
la proposta és 100% viable o no abans 
de valorar aquesta possibilitat. 

El pacte entre CiU i ERC atorga una petita victòria a la comunitat educativa, que ‘cola’ un dels dos centres
Miquel Estruch i Oriol Lladó, s’han mostrat 
“parcialment satisfets”, però recorden que 
“la zona escolar de Montigalà continua 
necessitant més inversions”. Des de la pla-
taforma que impulsa la reivindicació per fer 
realitat les noves escoles Montigalà i Ven-
tura Gassol han valorat molt positivament 
la notícia, que van rebre per sorpresa ahir 
mateix. Tot i així, avisen, s’ha de conèixer 
amb exactitud quin és el destí dels 4,5 mi-
lions i si hi haurà més recursos els propers 
anys, atès que el projecte inicial de l’institut 
supera els 7 milions. Al llarg d’aquesta 
setmana, les comunitats educatives s’han 
reunit en assemblea i, en principi, conti-
nuaran amb les mobilitzacions previstes, la 
primera aquest dissabte. “Estem contents 
perquè hem passat d’una negativa rotun-
da a estar als pressupostos en pocs dies, 
però no oblidem que 4,5 milions no són 
la totalitat de l’institut. Això sense tenir en 
compte que l’edifici de l’escola suposarien 
4 milions més”.

Foto: Arxiu

Els treballadors de BSA portaran l’empresa als 
jutjats per una retallada de salaris “unilateral”
Nova setmana convulsa dins de Badalona 
Serveis Assistencials, empresa municipal 
encarregada de la gestió de l’Hospital Mu-
nicipal, el Sociosanitari el Carme i diversos 
CAP de la ciutat. La plantilla va acabar l’any 
manifestant-se contra una possible retallada 
de sou i avisant que no renunciarien al 5% 
que, per sentència judicial, l’empresa havia 
de reincorporar als seus salaris a partir de l’1 
de gener, i semblen començar-la de la ma-
teixa manera. Durant la setmana s’han vist 
diferents concentracions i pancartes amb el 
lema “Perill de tancament” als ambulatoris 
gestionats per la companyia. Dimarts, amb 
motiu del Ple municipal, desenes de treba-
lladors i treballadores es van concentrar a 
la plaça de la Vila per protestar contra una 
reducció de sou que sembla encaminada 
a produir-se de forma unilateral. El comitè 
d’empresa explica que la direcció va enviar 
un comunicat a tots els treballadors a través 

del qual informa de la retallada d’una paga 
extraordinària, de la no recuperació del 5% 
reduït el 2010 i de la supressió de les retribu-
cions per objectius. La presidenta del comitè 
d’empresa, Rosa Maria Famadas, esclareix 
que les negociacions per a un nou conveni 
no havien fructificat fins ara i que la direcció 
ha pres la decisió d’aplicar de forma “unila-
teral” l’article 41 de l’estatut dels treballadors, 
a través del qual l’empresa pot modificar les 
condicions laborals si al·lega motius econò-
mics. “Han retallat sense conèixer el pressu-
post de 2015 i això no s’ajusta a dret”. Dijous 
passat, els treballadors van formalitzar la de-
núncia contra l’aplicació del 41, que portaran 
davant el Tribunal Laboral de Catalunya i els 
jutjats. La plantilla compta encara amb una 
basa, no obstant. I és que a finals de febrer 
tindrà lloc la resolució del conflicte col·lectiu 
–i particulars- dels treballadors amb BSA per 
la reducció del 5% de sou realitzada el 2010. 

Una sentència del Suprem ja va donar la raó 
als sanitaris, a nivell general, però guanyar 
la disputa del proper mes reafirmaria els ar-
guments i la posició en el cas particular dels 
de BSA. Arribats a aquest punt, l’empresa 
tindria en contra una altra sentència que la 
‘obligaria’ a desembutxacar els diners per 
fer front als pagaments del 5% que dicti 

consolidi cap retallada salarial. Riera afirma 
que es va comprometre i va comunicar als 
comitès d’empresa que, per tal de mantenir 
la viabilitat de l’empresa, s’acollirien a un 
conveni anterior –atès que no va haver-hi 
acord per un de nou- i que es mantindria el 
nivell salarial de 2014. El que sí queda per 
resoldre, admet, és la situació del 5% que 
l’empresa hauria de recuperar en les nòmi-
nes de la plantilla. “Hem de mirar com fer-ho 
perquè no hi ha diners i s’ha d’optimitzar la 
facturació per aconseguir més recursos. Tot 
el benefici que pugui haver-hi enguany es 
destinarà a millorar les nomines”. Dimecres, 
l’empresa va convocar les associacions de 
veïns per explicar la situació i desmentir que  
existeixi perill de tancament de cap centre, 
com s’ha pogut llegir en algunes pancartes. 
Una trobada que tampoc va quedar lluire de 
protestes, i és que alguns treballadors es van 
manifestar durant la mateixa.

El comitè d’empresa explica que la direcció vol aplicar un article que permet modificar condicions laborals

la sentència i això podria fer trontollar les 
arques de BSA. Des del comitè d’empresa, 
precisament, apunten que si no es tira enrere 
l’aplicació de l’article 41 i es recupera el 5%, 
la demanda col·lectiva continuarà endavant. 
El vicepresident del consell d’administració 
de BSA, Ramon Riera, assegura no tenir 
notícia de cap comunicat i nega que es 

L’estudi, encarregat pel PP, desprèn una millora de Badalona i notable satisfacció amb el servei de policia
La ciutat ha millorat molt o ha millorat en 
la darrera legislatura. Això és el que opina 
un ampli sector de la societat badalonina 
segons una enquesta d’opinió pública en-
carregada pel Partit Popular el passat mes 
de desembre. El 43,5% de les persones 
a les que s’han preguntat consideren que 
Badalona està millor o molt millor a dia 
d’avui; un 31,6% considera que continua 
igual i un 24,5% creu que ha empitjorat o 
ha empitjorat molt. La sensació de millora, 
sempre segons l’estudi, és més notable a 
la zona de Llefià, La Salut i Sant Roc, amb 
més d’un 45%, seguida de Bufalà-Monti-
galà-Pomar, amb un 44,5%; l’àrea menys 
satisfeta és el Centre, amb un 38%, una 
xifra no gaire llunyana a les de la resta de 
la ciutat, però. L’estudi focalitza i analitza 
els àmbits en els que el PP ha posat més 
èmfasi des que va arribar al govern de la 
ciutat. No en va ha dedicat bona part dels 
seus recursos humans i econòmics als as-
pectes vinculats amb la seguretat, un dels 
seus cavalls de batalla, i és que el 60% 
dels enquestats valoren bé o molt bé el 
servei de policia local, per un 18% que ho 
fan de forma negativa. Lleugerament infe-
rior és la sensació de seguretat ciutadana, 
qualificada de bona o molt bona per un 
45% de la població, mentre que un 28% 

Una enquesta afirma que més del 40% dels veïns 
creuen que la ciutat ha millorat en els darrers 3 anys

  La policia local 
i la seguretat 
són valorats 
positivament pel 
60 i el 45%

  L’alcalde és 
conegut pel 94% 
dels enquestats i 
té una nota de 5,24

la titlla de regular i un 25% de dolenta o 
molt dolenta. Sorprèn, això sí, la valoració 
que l’estudi desprèn pel que fa a la gestió 
de l’Ajuntament i l’Alcalde en relació als 
“problemes associats a la immigració”: 
més d’un 40% creu que és dolenta o molt 

dolenta, per un 32% que la considera 
bona o molt bona. La valoració general del 
govern del PP badaloní dels darrers tres 
anys és d’aprovació, amb una nota mitjana 
de 5,43 sobre 10, lleugerament inferior a 
la registrada el 2013 (5,75). El 50% dels 

enquestats dóna una nota superior a 5, 
un 20% atorga un aprovat just i un 30% 
suspèn la labor ‘popular’. Al marge de la 
valoració, si hi ha un fruit que l’alcalde del 
PP sap cultivar a la perfecció, sens dubte, 
és el de la popularitat. Un 94% del ciu-

tadans enquestats coneixien Xavier Garcia 
Albiol, aprovat com a polític amb un 5,24 
de nota. Un índex de notabilitat molt per 
sobre dels seus dos immediats perse-
guidors: el convergent Ferran Falcó, amb 
un 65% i una nota de 4,71, i el socialista 
Jordi Serra, amb un 57% i una valoració 
de 4,58. L’enquesta va ser elaborada per 
INVESOP el passat mes de desembre, mi-
tjançant enquestes telefòniques entre una 
mostra de població de 800 persones.

Font: INVESOP
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ENTREVISTA A PILAR AISA
DIRECTORA DE THE NEW KIDS CLUB BADALONA

Què és THE NEW KIDS CLUB?
És una franquícia d’educació amb centres repartits per tota la península i 
les Illes Canàries. 

Quines activitats es realitzen als centres i des de quan?  
El nostre centre, aquí a Badalona, va ser inaugurat el dia 6 de setembre de 
2014. Impartim classes d’anglès a nens i nenes d’un a setze anys, amb un 
mètode únic i exclusiu, el “TNKC METHOD”, amb les classes íntegrament 
en anglès i sense necessitat d’imposar deures per fer a casa. Al centre tam-
bé s’hi imparteixen classes de reforç escolar, hi tenim ludoteca, fem tallers 
de vacances (Nadal, Setmana Santa i estiu) i oferim serveis de psicopeda-
gogia i logopèdia. A més, oferim recollida al centre escolar i berenar a tots 
els nostres alumnes. Els nostres professors també es desplacen a col·legis 
i escoles infantils per fer classes d’anglès amb la nostra metodologia.

Com és la metodologia que fa servir THE NEW KIDS CLUB?
Les classes d’anglès s’imparteixen amb un mètode propi i que ha evolucio-
nat durant molts anys, ja que es va originar l’any 2002. Aquest mètode està 
registrat oficialment, s’anomena TNKC METHOD i es basa principalment en 
el joc i la diversió, però també en l’estudi, la qual cosa fa una combinació 
molt ben pensada per als seus alumnes. Aquesta metodologia és d’immersió 
total a l’aula i els alumnes no tenen la sensació d’estar “estudiant un idio-
ma”. Amb aquest mètode no és necessari escoltar àudios a casa ni fer 
tasques addicionals fora de l’aula i els nostres alumnes aconsegueixen un 

nivell d’anglès B2 (ni-
vell universitari) abans 
d’acabar l’ESO.

Quina diferència hi ha 
entre el seu centre TNKC i altres centres educatius?
THE NEW KIDS CLUB ofereix una àmplia varietat de serveis educatius i 
d’entreteniment impartits al mateix centre. Tot en mans de grans professio-
nals en un ambient familiar i oferint als nostres alumnes una formació de 
qualitat basada en l’educació i els valors. Al nostre centre hi trobarà una 
gran varietat de preus i activitats a partir de 20 €, i un ampli horari, so-
bretot durant els períodes de vacances, que permet a les famílies conciliar 
millor la vida familiar i laboral, ja que obrim tot el dia.

Què li aporta personalment ser directora del centre TNKC?
Sobretot una gran responsabilitat pel que fa al control total del negoci a 
nivell directiu, administratiu, comercial, de Recursos Humans i totes les tas-
ques que comporten una bona gestió del centre, tot i que en destaco una 
per sobre de les altres: el tracte proper i familiar que tinc amb els meus 
alumnes i les seves famílies.

Què els diria als pares que no coneixen el seu centre perquè vinguessin i 
el coneguessin?
Les portes de THE NEW KIDS CLUB BADALONA estan obertes a tots els 
pares i mares que busquen una formació de qualitat en un bon ambient, 
amb un tracte proper i personalitzat per als seus fills, on creixeran feliços, 
segurs d’ells mateixos i amb una bona autoestima. Des del nostre centre 
situat al carrer Baldomer Solà, 40, estarem encantats d’informar-los perso-
nalment de tots els nostres serveis. També poden obtenir informació a tra-
vés de la nostra pàgina web: www.thenewkidsclub.es, a les xarxes socials: 
Facebook, Twitter i YouTube, o escrivint un missatge de correu electrònic a 
l’adreça: infobadalona@thenewkidsclub.es

C/ Baldomer Solà, 40, baixos  08912 Badalona (Barcelona) Tel. 93 505 78 80
www.thenewkidsclub.es  /  infobadalona@thenewkidsclub.es
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Més de 200 persones manifesten diferents 
reivindicacions a la plaça de la Vila
Ja ve sent habitual que la plaça de la Vila 
es transformi en un formiguer el darrer 
dimarts de cada mes. Aquesta setmana 
no en va ser una excepció i més de 200 
persones van sumar reclamacions i crits-
protesta davant de la Casa de la Vila amb 
motiu de la celebració del primer Ple de 
l’any. 

Suport a la Taula de la Mobilitat
Les mostres d’indignació van començar 
una estona abans de la sessió plenària. La 

primera va ser convocada per la Federació 
d’Associacions de Veïns de Badalona, que 
va estar acompanyada per tots els grups 
municipals i diferents forces polítiques de 
la ciutat sense representació en el seu re-
colzament als membres de la Taula de la 
Mobilitat. Recordem que, fa uns mesos, 
cinc membres del a plataforma ciutada-
na van ser multats, primer, amb 200€, i, 
posteriorment, amb 3.000€, per una acció 
reivindicativa en la que van pintar un pas 
de vianants al recinte de Can Ruti. Després 

de converses entre afectats i Ajuntament, 
aquesta sanció disminuïa fins a 900€, un 
import que el col·lectiu continua qualifi-
cant d’injustificat i desproporcionat. Tant 
els implicats com la FAV asseguren que 
no s’aturaran fins que l’Ajuntament retiri 
les sancions, “imposades correctament”, 
consideren, i que, segons expliquen, no 
estan respectant els cursos administratius 
adequats.

Protesta de BSA i concentració con-
tra el terrorisme
Fins passades les sis de la tarda, el flux de 
persones que anaven arribant al centre de 

la ciutat no s’aturava. Pancartes, fulletons 
i eslògans van omplir la plaça i van tallar, 
més tard, el carrer Francesc Layret. Van 
destacar dues reivindicacions. Una, la con-
vocada pels treballadors de BSA, que van 
voler fer-ser escoltar contra les retallades 
que l’empresa té intenció d’aplicar unilate-
ralment, segons expliquen. L’altra, la que 
va impulsar l’Àgora Ciutadana en defensa 
de la llibertat d’expressió i de premsa, con-
tra la violència terrorista i contra l’actitud 
xenòfoba d’alguns sectors de la societat 
arran dels incidents de Charlie Hedbo, en-
tre ells l’alcalde Garcia Albiol, que va ser 
criticat durant la lectura del manifest. 

La celebració del Ple municipal va tornar a aplegar diferents protestes al centre

Quatre vehicles i tres contenidors van 
cremar el passat divendres al barri de 
Llefià, segons van informar els Bombers 
de la Generalitat. El foc va començar cap 
a les dotze de la nit a l’alçada del nú-
mero 49 del carrer Atlàntida i va cremar 
uns contenidors que, finalment, també 
van acabar afectant diversos vehicles. 
Fins al lloc dels incidents s’hi va des-
plaçar una dotació dels bombers que va 
sufocar les flames en tres quarts d’hora. 
A causa de l’incendi, van cremar total-
ment dos turismes i dos més van quedar 
afectats parcialment per les flames.

Cremen tres 
contenidors 
i quatre 
vehicles al 
barri de Llefià
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Can Ruti redueix l’espera per 
a les operacions garantides

L’Hospital Universitari Germans Trias i 
Pujol ha tancat el 2014 assolint l’objectiu 
fixat pel Departament de Salut pel que fa 
les llistes d’espera dels anomenats 14 
procediments quirúrgics en garantia: que 
el temps d’espera de tots els pacients 
pendents d’aquestes operacions sigui 
menys de mig any. De fet, el 72,5% dels 
pacients en llista per a una operació ga-
rantida espera des de fa menys de tres 
mesos; el 27,5% restant, menys de 6. 
Així, la proporció de pacients amb una 
demora superior a mig any per aquest 
tipus d’operacions ha disminuït continua-
dament: el 2011 eren un 47%, el 2012 un 
34%, el 2013 la xifra ja s’havia reduït fins 
al 21% i el 2014 s’ha pogut tancar a zero. 
Des de l’hospital apunten que l’explicació 
d’aquests resultats és múltiple: s’ha fet un 
seguiment diari i exhaustiu dels pacients 
en llista d’espera amb la implicació de tots 
els serveis quirúrgics; s’ha prioritzat rigo-
rosament aquells pacients que, en con-
dicions d’igualtat clínica, feia més temps 
que s’esperaven; s’han dut a terme plans 
de xoc específics per a cada intervenció o 
grup d’intervencions, que han comportat 
l’ampliació de l’activitat dels quiròfans a 
l’estiu o a les tardes; s’han potenciat les 
alternatives a l’hospitalització, que fan 

possible una gestió més flexible i s’ha 
augmentat l’activitat quirúrgica de forma 
significativa, d’acord amb els objectius de 
l’Institut Català de la Salut (ICS) i el De-
partament de Salut.

Augment de la cirurgia cardíaca i 
consolidació del terciarisme
El 2014 l’hospital ha fet 17.208 interven-
cions quirúrgiques, un 12% més que l’any 
anterior. De totes les intervencions, les de 
procediments en garantia han estat 4.480. 
La resta de procediments compten, en un 

99% dels casos, amb una llista d’espera 
inferior a dos anys. En aquest marc, i 
pel que fa a l’activitat quirúrgica terciària 
(d’alta complexitat), l’hospital ha dut a 
terme 606 operacions de cirurgia cardía-
ca, un centenar més que l’any anterior, i a 
finals de desembre no hi havia cap pacient 
pendent d’una intervenció d’aquest tipus 
que fes més de tres mesos que s’esperava. 
Germans Trias ha complert també amb els 
objectius marcats en la cirurgia del par-
kinson, de l’epilèpsia, els trasplantaments 
i la cirurgia oncològica complexa.

Set de cada 10 pacients del centre esperen menys de tres mesos

Principi d’acord al barri de Nova Lloreda 
entre govern local i entitats pel que fa a la 
reforma del parc, casuística que ha des-
pertat desavinences i protestes des de fa 
moltes setmanes. Encara que totes dues 
parts havien trobat un punt d’entesa abans 
de les vacances de Nadal, l’equilibri sem-
blava trencar-se dimecres de la setmana 
passada. Els representants veïnals assistien 
a la signatura del document amb les refor-
mes pactades definitivament i marxaven 
indignats, expliquen, perquè s’obviaven i 
es modificaven alguns dels aspectes que 
s’havien negociat. No va durar gaire, però, 
el ‘divorci’. Divendres, l’executiu tornava a 
reunir els veïns i, aquest cop sí, presenta-
va un acord que complia la reclamació de 

Acord de mínims 
per reformar el parc 
de Nova Lloreda

mínims del col·lectiu de Nova Lloreda, so-
bretot pel que fa al sorral i les zones verdes. 
El regidor de Via Pública, Daniel Gracia, ce-
lebra que s’hagi arribat a un “punt d’entesa” 
després d’incorporar “totes les millores que 
l’Ajuntament podia assumir tècnicament”. 
Els veïns, per la seva part, afirmen “resig-
nar-se” amb els punts d’acord aconseguits: 
“Acceptem això i entenem que és una mi-
llora, però continuem volent el parc i no una 
plaça”. Avisen que estaran “atents perquè 
tot es compleixi” i intentaran d’alguna forma 
modificar algun aspecte més sobre la mar-
xa. Les obres, doncs, una inversió de més 
de 800.000 euros que servirà per reurba-
nitzar un espai públic de uns 7.000 metres 
quadrats de terreny, continuen el seu curs.

Foto: Arxiu

Foto: Arxiu
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El PSC de Badalona ha expressat aquesta setma-
na el seu suport a Ambulàncies La Pau per la si-
tuació que viu l’empresa badalonina en relació a 
l’adjudicació del concurs públic de transport sani-
tari del Servei Català de la Salut. “Tant el grup mu-
nicipal com el grup parlamentari estan a disposició 
dels treballadors i la direcció de l’empresa en totes 
aquelles iniciatives que estimin convenients”, ha 
manifestat el candidat socialista, Jordi Serra, qui 
també ha instat el govern municipal a mobilitzar-
se en favor de la companyia local, que té “el valor 
afegit de ser una societat cooperativa de treball 
associat”.
Fa uns dies va tenir lloc l’obertura d’ofertes del 

concurs públic per adjudicar el servei de transport 
sanitari durant els propers 10 anys, convocat pel 
Departament de Salut. La multinacional danesa 
Falck i Transports Sanitaris de Catalunya, propietat 
d’un fons d’inversió italià, han estat els dos grups 
més beneficiats i s’han endut la majoria de lots que 
sortien a licitació, deixant fora prop d’una vintena 
d’empreses locals, entre elles històriques com La 
Pau. La concentració que es pretén, amb tres em-
preses controlant tot el servei del transport sanita-
ri, contrasta amb el resultat del darrer concurs, el 
2006, quan la descentralització va jugar un paper 
rellevant i l’oferta es va distribuir entre més de 15 
empreses.

El concurs beneficia una multinacional i un fons d’inversió; les empreses locals ja han demanat informes

L’Oficina de Turisme va atendre 
el 2014 més de 10.000 persones, 
un 80% més que el 2013
L’Oficina de Turisme de Badalona va atendre 
durant l’any 2014 un total de 10.085 persones, 
un 80,49% més que l’any anterior. La major part 
d’aquests usuaris residia a Espanya (86,88%), 
tot i que també va haver-hi consultes de ciuta-
dans residents a França (5,66%) i a Alemanya 
(2,48%). Gairebé tres de cada quatre ciutadans 
de nacionalitat espanyola que es van adreçar a 
l’Oficina de Turisme eren badalonins (74,91%), 
seguits de persones procedents de la resta de 
Catalunya (16,18%) i de la resta d’Espanya 
(8,91%). El 64,82% dels visitants es va adreçar 
a l’informador en català, el 24,88% en castellà, i 
la resta bàsicament en francès, anglès i alemany. 
Els motius pels quals els visitants van venir a 
Badalona van ser l’oci (47,02%) i les vacances 
(19,45%). Un cop aquests turistes ja eren a la 

nostra ciutat, el turisme cultural va ser la seva 
activitat més habitual (47,84%), seguida de la 
de compres (16,17%) i de la del turisme actiu 
(11,59), aquell que fomenta activitats esportives 
no comptetives, com ara caminades i excursions. 
Els punts d’interès més sol·licitats de la ciutat van 
ser les exposicions (12,02%), coincidint amb la 
inauguració de la sala d’exposicions Josep Uclés, 
les Termes i el Decumanus romans (9,13%), 
l’audioguia pel centre històric (8,66%) i la fàbrica 
de l’Anís del Mono (8,21%). Les oficines de turis-
me integrades a la Xarxa d’Oficines de Turisme de 
Catalunya es classifiquen en 3 categories d’acord 
amb els característiques i el nivell de serveis que 
assumeixen i garanteixen. L’Oficina de Turisme de 
Badalona, que fins ara era de 3ª categoria, ha as-
solit ara la 2ª categoria.

Les conseqüències econòmiques de tot plegat 
serien molt perjudicials per les empreses locals 
i la majoria ja han preparat al·legacions i recur-
sos abans que la mesa de contractació formali-
tzi les propostes. El Grup La Pau ha demanat al 
Servei Català de la Salut l’informe de valoració 
dels criteris econòmics i tècnics així com de les 
propostes presentades per Falck referents als 
lots G i I –als quals es presentava la societat ba-
dalonina-, amb l’objectiu de conèixer els detalls 
de la  rebaixa de les tarifes en més d’un 10% 
respecte els altres licitadors.  

Foto: La Pau

El Grup La Pau podria perdre l’adjudicació del 
transport sanitari i el PSC mostra el seu suport 

La Direcció Nacional d’EUiA 
resol les disputes internes a 
Badalona amb noves primàries
Les desavinences internes fan viure a EUiA Badalona 
un moment convuls a pocs mesos de les municipals. 
A finals de maig es va obrir el procés de primàries de 
la formació per escollir candidat i encara es desco-
neix qui liderarà l’agrupació d’esquerres. Les disputes 
van portar a que, finalment, només concorregués una 
llista després que una segona decidís en senyal de 
desacord, i interposant fins a tres recursos, no parti-
cipar-hi. D’aquesta forma, a finals de setembre, EUiA 
anunciava l’elecció de Maria Gallardo com a nova lí-
der del partit. Una decisió impugnada pel sector crític 
i que ara el Comissió Nacional ha determinat invali-
dar. L’agrupació a nivell local critica que Organització 
d’EUiA ha suspès “la sobirania de l’assemblea local”, 
un aspecte, diuen, senya d’identitat del partit i que 
està recollit als estatuts. Titllen l’actuació de “anti-
democràtica i agressiva” i anuncien que prendran 
mesures per a “aconseguir l’empara de totes les ins-
tàncies competents davant la falta d’escrúpols de la 

Direcció”. Pel que fa al sector contrari, asseguren que 
és una “minoria” que “no ha respectat l’organització i 
ha creat opcions polítiques al marge d’EUiA”, i que, 
a més, té el recolzament de la Direcció. Des del sec-
tor crític expliquen que una part de la base no estava 
d’acord amb certes condiciones de les primàries i per 
això es van presentar fins a tres recursos per modifi-
car la situació, que van ser acceptats i que l’agrupació 
local va ignorar. “Volíem unes primàries més obertes 
a la ciutadania, tal i com es va acordar a la VI Assem-
blea Nacional, i ells no ho respectaren. L’assemblea 
local té sobirania, però dins dels límits que marqui 
la Nacional”. Les noves eleccions seran el proper 15 
de febrer i, en principi, s’hi presentaran dues candi-
datures: l’única que va donar un pas endavant abans 
d’estiu, amb Maria Gallardo com a cap de llista, i la del 
sector més jove i crític amb el procés, encapçalada per 
l’activista de la PAH Montse Garcia. L’agrupació ja ha 
avisat que convocarà l’Assemblea Local abans del 15.

Per Guanyar BDN marca 
les línies del seu procés 
de primàries i programa

L’assemblea de Per Guanyar Badalona 
celebrada el passat dissabte va aprovar, 
sense cap vot en contra, la proposta de 
Codi Ètic després de modificar-ne un 
parell de punts secundaris a petició de 
les persones que van assistir a la reunió. 
Durant la jornada, en la que van partici-
par més de 100 persones, també es van 
presentar les propostes inicials d’unes 
eleccions primàries i les línies del pro-
grama electoral, que van ampliar-se i 
detallar-se en les comissions de treball 
formades per tots els assistents. Al final 

Engestur recollirà taps arreu de 
la ciutat per a un projecte social 
L’empresa municipal Engestur ha iniciat una 
relació de col·laboració amb l’Associació 
Amics d’en Biel, una entitat de Cardedeu 
dedicada a recollir taps d’ampolles per fi-
nançar projectes socials destinats a nens i 
nenes amb discapacitats físiques, psíqui-
ques o malalties degeneratives. La societat 
local distribuirà punts de recollida arreu de 
la ciutat on els veïns i veïnes podran dipo-
sitar taps que, més tard, i juntament amb 
la recaptació que l’entitat fa a altres ciutats 
i institucions, podran ser bescanviats per 
diners. L’associació va sorgir a Cardedeu 
amb l’objectiu de recaptar diners per a cos-
tejar una de les diverses operacions a les 
que en Biel s’ha hagut de sotmetre des que 
va néixer. Els seus pares van veure que re-
collint taps es podien aconseguir recursos, 
van anar estenent la idea i la pilota es va 
anar fent tant grossa que va saltar a altres 
municipis poc a poc. Actualment tenen 
col·laboradors a moltes localitats, entre 
elles Badalona, on ja recullen taps a esco-
les, mercats municipals i on compten amb 
l’ajuda de Badagres, un establiment local 
que els hi cedeix espai per guardar taps i un 
camió per transportar-los. L’entitat treballa 
per projectes que necessiten alguns milers 
d’euros. Ja n’han completat tres i ara mateix 
es troben immersos en el quart, que pretén 
aconseguir-li a l’Òscar una cadira de rodes 

de l’assemblea a l’Ateneu de Sant Roc, 
es va tornar a parlar de confluència amb 
altres “formacions i plataformes que 
aposten pel canvi a Badalona” per formar 
una única candidatura a les eleccions 
municipals del mes de maig i “aglutinar 
tota la força transformadora que està ge-
nerant la ciutat”.  El mes de febrer es con-
vocarà una nova assemblea oberta a tots 
els badalonins i badalonines per seguir 
treballant en la proposta de primàries i 
línies del programa electoral de cara als 
comicis del mes de maig. 

per jugar a bàsquet. Els responsables ex-
pliquen que, al principi, a la gent li costava 
confiar en què fent això o demanant ajuda 
a l’associació es pogués aconseguir arribar 
a enlloc, però poc a poc es van consolidant 
i creixent. Per cada tona de taps, l’entitat 
recapta 250€ i, a dia d’avui, recapten més 
de quatre tones mensuals. Es pot consultar 
tota la informació al compte de Facebook 
d’Amics d’en Biel i, properament, al web 
www.amicsdenbiel.cat.

  La societat 
col·laborarà amb 
una entitat que 
recull taps per 
vendre’ls i finançar 
iniciatives socials 

Foto: Ass. Amics d’en Biel

Foto: Per Guanyar BDN
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L’entitat extremenya 
Zurbarán celebra el 
seu 14è aniversari

El centre islàmic Al-Riduan 
denuncia a l’Ajuntament

El centre islàmic Al-Riduan del barri de 
La Salut ha interposat aquesta setmana 
una denúncia contra l’Ajuntament de 
Badalona pel tancament, fa uns dies, 
del seu local al carrer Rodrigo Caro. 
La junta de l’entitat considera que la 
mesura adoptada pel govern munici-
pal no va complir els procediments 
administratius i terminis correctes i 
que així ho veuen els seus advocats, 
que qualifiquen la clausura d’”il·legal”. 

Així mateix, l’associació ha sol·licitat, 
mitjançant una instància al Consistori, 
un espai alternatiu per desenvolupar 
les activitats i cursos que oferien fins 
la setmana passada: “Hi ha més de 
200 nens i dones que no tenen on fer 
classes de llengua o gimnàstica i és 
responsabilitat de l’Ajuntament oferir-
los-hi una alternativa”, manifesta el 
president d’Al-Riduan, Rachid Hadad. 
Recordem que el govern va precintar 

el local perquè van comprovar que 
s’utilitzava com a madrassa i que no 
complia la normativa municipal, però 
dissabte l’entitat es va manifestar, amb 
el suport de desenes de persones, per 
desmentir que es tracta d’una mesquita 
i demostrar que havien pagat totes les 
taxes de les obres menors i que des de 
novembre estan esperant una resposta 
a la instància per fer el canvi d’ús i ade-
quar els permisos a la situació actual.

La junta considera “il·legal” la clausura del seu local
El Teatre Blas Infante acull aquest dis-
sabte, 31 de gener a les 18.30h, un 
gran espectacle per celebrar el 14è 
aniversari de l’Associació  Cultural Ex-
tremenya Zurbarán de Badalona. L’acte 
començarà amb la salutació de la seva 
presidenta, Maria Ángeles Pino, i de 
les autoritats municipals que donarà 

pas a l’actuació del cor de Zurbarán. 
Com a convidats, la celebració comp-
tarà amb la veu del cor La Flama i el 
ball del centre cultural La Esperanza i 
de l’associació Tacón del Duende. A 
més, com a privilegi, a l’escenari pu-
jarà el cantant Antonio Gallardo, més 
conegut com “El Colorín”.
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La Penya, un pas més a prop de 
vendre els terrenys de Pomar

El Ple ha aprovat aquesta setmana, de forma 
provisional, la Modificació del Pla General 
Metropolità (PGM) a les zones del Mas 
Ram i de Pomar, després de l’aprovació 
amb caràcter inicial del mes d’octubre. Tot 
plegat ha de servir per requalificar com a sòl 
d’ús comercial 6.000 dels 10.000 metres 
quadrats que La Penya té en propietat al ba-
rri de Pomar i cedir a l’Ajuntament els 4.000 
restants i 6.000 més situats al Mas Ram per 
aixecar equipaments i urbanitzar espais 
públics, l’arranjament de bona part dels 
quals correria a càrrec del propi club. Amb 
l’acceptació provisional, el Joventut es tro-
ba a només un pas de fer efectiva l’operació 
i poder comercialitzar aquests 6.000 me-
tres, on, previsiblement, s’edificarà un Mer-
cadona. Un cop la Generalitat doni el seu 
vistiplau a la modificació, només restarà 
l’aprovació definitiva al Ple. De la permuta 
resultaran, d’una banda, la implantació d’un 
Mercadona i un equipament comunitari 
municipal al barri del Pomar i, d’altra ban-
da, un equipament comunitari i una zona 
verda públics al centre del barri del Mas 
Ram. Les zones objecte d’aquesta modifi-
cació del planejament urbanístic ocupen un 
àmbit discontinu amb una superfície total 
de 17.910 m2 a l’avinguda del Mas Ram i 

a l’avinguda de Pomar, així com en la cruï-
lla entre l’avinguda de Pomar i l’avinguda 
de Cerdanya, on està prevista la creació 
d’una rotonda. Les postures dels diferents 
grups municipals van ser exactament les 
mateixes que durant el debat inicial, el pas-
sat octubre. L’aprovació ha estat possible 

gràcies al vistiplau de PP i CiU; PSC s’ha 
abstingut i el grup de ICV-EUiA s’ha mos-
trat contrari. Tal i com ja havien fet notar en 
l’aprovació inicial, els ecosocialistes no es-
tan d’acord amb la permuta i requalificació 
dels terrenys i consideren que no beneficia 
l’interès públic.

El Ple aprova provisionalment la modificació del PGM

Foto: Arxiu

El dispositiu especial conjunt de la Guàrdia 
Urbana i de Mossos d’Esquadra de reforç 
de les zones comercials en el marc del Pro-
grama Operatiu Estacional Grèvol amb mo-
tiu de les festes de Nadal ha atès un total de 
167 requeriments de particulars, a més de 
fer 64 atencions personalitzades. L’objectiu 
d’aquest programa era prevenir els fets de-
lictius i augmentar la seguretat de comer-
ciants i usuaris. Els agents dels dos cossos 
han portat a terme en les 8 àrees comercials 
de la ciutat on s’ha desenvolupat la cam-
panya un total de 808 actuacions. D’aquest 
total, 505 actuacions han estat contactes 

L’operatiu policial de 
Nadal atén més de 150 
requeriments

directes amb els establiments comercials. 
De fet, un dels objectius de la campanya ha 
estat la prevenció a la via pública i establir 
una comunciació sense intermediaris amb 
els botiguers dels eixos comercials de la 
ciutat. A més d’aquestes tasques especí-
fiques de policia de proximitat, els agents 
també han portat a terme a la via pública un 
total de 33 identificacions policials i només 
han intervingut en un incident rellevant. 
D’altra banda han efectuat 13 intervencions 
per venda ambulant, han mediat en 14 con-
flictes de diversa índole i han establert cinc 
contactes amb centres escolars.
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El planter de la Penya continua recollint re-
coneixements encara que sigui a molts qui-
lòmetres de distància de Badalona. Aquesta 
vegada no ha estat cap jugador com Ricky, 
Rudy o Ribas sinò que ha estat un entrena-
dor: Carles Duran. A l’estiu va fer les male-
tes per anar a València per estar en dinàmi-
ca ACB i poder prendre part a l’Eurolliga. 
Tot això ho ha fet però ara, a més, se li 
han obert les portes per poder ser primer 
entrenador ACB, una cosa impensable fa 
només quatre mesos. Van fer fora Velimir 
Perasovic, de qui era el seu ajudant, i el 
club va tenir clar que apostaven per ell, una 
cosa que si no li haguessin vist potencial el 
senyor Joan Roig -amo de Mercadona- no 
ho hauria fet perquè a València per diners 
no hi ha problemes. Només ha necessitat 
una setmana per canviar la dinàmica. En el 
seu debut va guanyar de 18 punts al Va-

Carles Duran, un altre èxit del planter de la Penya

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET

lència i dimecres va salvar del KO al seu 
equip de l’Eurocopa en vèncer a la pista del 
Pasesoft Ploiesti romanès. La Penya ja no 
només treu jugadors sinó que també treu 
entrenadors-fa dos anys també va marxar 
Paco Redondo al Madrid- com ho demos-
tra el fet que a l’ACB una tercera part han 
sortit de Badalona: Duran (València), Aíto 
(Gran Canària), Pedro Martinez (Manresa), 
Sito Alonso (Bilbao), Joan Plaza (Unicaja) i 
Salva Maldonado (Penya). Realment Bada-
lona és el bressol del bàsquet. Sens dubte.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet
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Resultats darrera jornada (18)

FIATC Joventut - CAI  73-67
València Basket - UCAM Múrcia 81-63
Tenerife - Baloncesto Sevilla 82-61
Gipuzkoa Basket - Estudiantes 76-82
Gran Canaria - Real Madrid 80-88
Manresa - Obradoiro 78-59
Baskonia - FC Barcelona 103-94
Andorra - Unicaja 74-77
Fuenlabrada - Bilbao Basket 85-91

 Obradoiro  -  Gran Canaria
 Bilbao Basket -  Andorra
                                                       CAI    -   Tenerife
 Baloncesto Sevilla  -  València Basket
 Estudiantes -  FIATC Joventut
 FC Barcelona  -  Manresa
 UCAM Múrcia  -  Fuenlabrada
 Real Madrid  -  Gipuzkoa Basket
 Unicaja  -  Baskonia

Jornada actual (19)

Classificació
  Equip  G P

 1  Unicaja 15 3
 2  Real Madrid 14 4
 3  FIATC Joventut 14 4
 4  Bilbao Basket 13 5
 5  FC Barcelona 12 6
 6  València Basket 11 7
 7  Gran Canaria 10 8
 8  CAI 10 8
 9  Baskonia 9 9
 10 Tenerife 8 10
11  Obradoiro 8 10
12  UCAM Múrcia 8 10
13  Estudiantes 7 11
14  Gipuzkoa Basket 6 12
15  Andorra 5 13
16  Manresa 5 13
17  Fuenlabrada 4 14
18  Baloncesto Sevilla 3 15

        LA PRÈVIA MOVISTAR ESTUDIANTES - FIATC MUTUA JOVENTUT

19a Jornada ACB. Diumenge 1 de febrer (18:30h) / Palacio de los Deportes 

Test de nivell abans de visitar Màlaga 

El FIATC Joventut afronta el primer de 
dos desplaçaments seguits que igua-
laran la xifra de partits jugats a casa i 
a domicili (10/8). Aquest diumenge, la 
Penya visita el Palacio de los Deportes 
de Madrid (18:30h), on es veurà les ca-
res amb el Movistar Estudiantes, l’actual 
tretzè classificat de la Lliga Endesa 
(7/11). Els col·legials es troben en el 
millor moment de la temporada, després 
de guanyar cinc dels últims nou partits 
i d’encadenar quatre triomfs seguits al 
Palacio. Durant les últimes setmanes, 
l’equip de Txus Vidorreta ha estat ca-
paç de derrotar al Madrid (89-84) i al 
FC Barcelona (102-96), ha competit 

FIATC JOVENTUT
Entrenador: Salva Maldonado

TARIQ KIRKSAY

DEMOND MALLET

ALBERT VENTURA

SITAPHA SAVANÉ GORAN SUTON

en pistes difícils com el Martín Carpe-
na (66-62) i s’ha desfet del Gipuzkoa a 
domicili (76-82). L’arribada de l’escorta 
italià Pietro Aradori li ha donat un im-
puls al Movistar Estudiantes. En els sis 
partits que ha disputat, l’ex del Galatasa-
ray ha aconseguit unes mitjanes de 10.8 
punts,  3.2 rebots i 10.5 de valoració, 
amb un més que notable 41% d’encert 
en triples. Ni Aradori ni el pivot Uros 
Slokar (7.8 de valoració per duel) van 
jugar el partit de la primera volta que la 
Penya va guanyar a l’Olímpic (65-60). A 
Badalona sí que hi va ser James Nun-
nally, tallat després dels dos primers 
mesos de competició regular. Sens dub-

te, el pas endavant fet per Xavi Rabase-
da durant els darrers nou duels - 10.8 
de valoració mitjana - encara ha donat 
més arguments al Movistar Estudiantes 
per millorar. Durant els últims anys, el 
Palacio ha estat sempre una pista pro-
pícia pel FIATC Joventut. Dels darrers 
deu enfrontaments entre l’Estudiantes i 
la Penya, els verd-i-negres s’han endut 
set triomfs cap a Badalona, i els últims 
quatre han estat de forma consecutiva. 

El FIATC Joventut no cau al Palacio 
contra l’Estu des de la 2009-2010 (83-
68). En cas de vèncer diumenge, el con-
junt verd-i-negre sumaria la quinzena 
victòria a la lliga i tindria un bon coixí 
per afrontar els duels contra l’Unicaja i 
el Barça. Salva Maldonado definia el joc 
de l’Estudiantes com “totalment oposat” 
al de la Penya. “És un equip de cinc 
contra cinc i que està còmode tirant de 
sistemes”, apuntava el tècnic.

XAVI RABASEDA

JAVI SALGADO

FEDE VAN LACKE

UROS SLOKAR NACHO MARTÍN

ESTUDIANTES
Entrenador: Txus Vidorreta
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Mallet (3), Ventura (6), Kirksay (-), Suton 
(13), Miralles (6), Vidal (7), Llovet (3), Han-
nah (17), Barrera (5), Suárez (3) i Savané 
(10).

FIATC JOVENTUT 

L’oda defensiva de la Penya neutralitza al CAI (73-67) 
El FIATC Joventut segueix en estat de 
gràcia després de superar al CAI Sa-
ragossa en un partit que es va decidir 
gràcies a la defensa. La Penya va de-
mostrar que pot guanyar sense imposar 
el seu estil de ràpides transicions. La 
baixa d’última hora de Pedro Llompart 
va limitar a un CAI que tallaria un bon 
inici local (6-0) amb un parcial de 0 a 
8 (10-12). Els de Joaquín Ruiz van tan-
car el primer quart per davant (15-17), 
però una zona mal plantejada tornaria 
a donar la iniciativa a la Penya. Durant 
tot el segon quart, Goran Suton i Mar-
cus Landry mantindrien un intens duel 
de referències que acabaria somrient 
al FIATC Joventut (31-26). Al descans, 

el marcador indicava que el treball de-
fensiu dels homes de Salva Maldonado 
estava sent bo, però al CAI se’l veia amb 
capacitat per aguantar molts minuts a 
remolc. L’aparició estel·lar de Clevin 
Hannah durant el tercer i l’últim quart 
tallaria d’arrel la voluntat de remuntada 
dels aragonesos. El base va assumir la 
responsabilitat, anotant quatre triples 
quasi consecutius i assistint Savané 
per aconseguir la màxima renda del 
duel (66-54). Les accions individuals 
de Hannah van fer bona la gran defensa 
col·lectiva de la Penya  i, tot i els intents 
de Landry i Lisch (68-63), el FIATC Jo-
ventut va matar el partit amb un triple 
definitiu de Sergi Vidal (71-63). 

Lisch (14), Sastre (3), Robinson (7), Lan-
dry (18), Norel (10), Jelovac (2), Katic (6), 
Goulding (-), García (6) i Tomàs (1).

67

CAI SARAGOSSA
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El Prat fa saltar els ploms del 
Melilla en un duel etern (70-65)

Contra el Melilla, el CB Prat es va endur 
el partit més surrealista de la tempora-
da. Al llarg dels 40 minuts de joc es van 
produir fins a set apagades de llums al 
Joan Busquets que van obligar a aturar 
el rellotge. Les dificultats logístiques 

van deixar als dos equips sense ritme 
i durant els primers cinc minuts no-
més es van poder veure dues cistelles 
(2-2). L’aliança formada per Edu Gatell i 
Adrián Laso va donar un primer avantat-
ge al Melilla (16-23), però un augment 

de les prestacions defensives del Prat 
provocaria un canvi de terç, fet que va 
permetre a l’equip d’Agustí Julbe retallar 
quasi tota la diferència al descans (28-
29). Després d’una primera meitat amb 
poc encert, els triples d’homes impor-
tants com Alberto Abalde i Piru Ros van 
començar a arribar. El Prat va passar a 
controlar el ritme, tancant el tercer quart 
per davant (51-44). Tot seguit, Abalde 
situaria al Prat a deu punts de distància 
amb un triple anotat només començar 
l’últim període (54-44). Llavors, un par-
cial de 0 a 12 liderat per la parella Laso-
Gatell faria perillar la victòria potablava, 
ja que els locals tornaven a perdre per 
tres a falta d’un minut (62-65). El Prat, 
però, s’aconseguiria recuperar gràcies a 
la bona tasca feta per Serrano en el rebot 
(66-65) i Abalde asseguraria la victòria 
des de la línia de tirs lliures (70-65). 

Foto: CB Prat

Un Diari de Primera 
per una ciutat de primeraA
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Els problemes burocràtics que durant 
més de mig any han impedit que Fa-
cundo Ponzio debuti com a jugador 
escapulat s’han resolt i la fixta federativa 
del davanter argentí, que es va incorpo-
rar al CF Badalona l’estiu passat com a 
cedit, podria tramitar-se aquest cap de 
setmana perquè, si Manolo González ho 
considera oportú, fes el seu debut. Pon-
zio, de 19 anys, és un futbolista de gran 
envergadura que actua com a punta de 
referència i que va arribar procedent de 

Ponzio, un fitxtage 
d’estiu i que 
debutarà a l’hivern

l’Instituto de Córdoba, equip de la Pri-
mera B argentina. Després de molt de 
temps sense poder competir,  va passar 
l’últim mes en el seu país, entrenant en 
el seu anterior equip. Va tornar a Badalo-
na dissabte 24 de gener i, dos dies més 
tard, es mostrava esperançat davant la 
possibilitat de poder jugar. “Déu vulgui 
que pugui jugar un altre cop ben aviat. 
M’ho deixaré tot en el camp, com faig en 
la vida”, manifestava dilluns passat a la 
tertúlia de Ràdio B.

  

 Sant Andreu   - Badalona
 Saragossa B   -  Reus
 Vila-real B  -  L’Hospitalet 
 Espanyol B  -  Cornellà
 Huracán -  Alcoià
 Mallorca B - Olot 
 Gimnàstic   -  At. Balears
 Olímpic   -  València B
 Elche-Ilicitano -  Hércules
 Eldense   -  Lleida

Propera Jornada

Resultats 22a Jornada

 Badalona 0 - Gimnàstic  1   
 Reus  1 - Espanyol B  0
 Cornellà   0 - Vila-real  0
  Olot  2 - Saragossa B  1
 Lleida  3 - Mallorca B  0
 València B  1 -  Huracán  1
 At. Balears 4 - Elche-Ilicitano  1
  L’Hospitalet  1 - Sant Andreu  0
 Alcoià  0 -  Eldense  0
                        Hércules  0  - Olímpic  1 

UE SANT ANDREU - CF BADALONA LA PRÈVIA
23ª Jornada Lliga de Segona B - Narcís Sala, diumenge 01/02/2015 a les 12 h.

Sant Andreu i Badalona s’enfrontaran 
aquest diumenge al migdia, damunt 
la gespa artificial del Narcís Sala, en 
un dels clàssics del futbol català de 
segona B. Una victòria escapulada 
deixaria els andreuencs, que estan 
en zona de descens, a nou punts. Per 
això, i perquè en la primera volta el 
Badalona va guanyar per 1-0, Ma-
nolo González considera que aquest 
serà “un altre partit de més de tres 
punts.” Els dos equips arriben des-
prés de perdre per la mínima el cap 
de setmana passat i amb necessitats 
diferents. Al Sant Andreu, que ja no 
entrena Piti, li cal una victòria que el 

faci sortir dels últims llocs de la classi-
ficació després d’aconseguir només un 
empat en les tres últimes jornades. El 
conjunt que ara entrena Rubén García 
tindrà les baixes de José Antonio Lla-
mas, Adrià Borredà i Joaquín Calderón. 
De la seva banda, el Badalona buscarà 
tornar al bon camí i oblidar la derrota 
a casa de diumenge passat, contra el 
Nàstic de Tarragona. A la sala de prem-
sa del Municipal de Montigalà, el tècnic 
escapulat lamentava la mala sort del seu 
equip. “Si tenim en compte la feina que 
fem, mereixem millors resultats”, deia. 
“Tal com competim és difícil que un ri-
val del nostre nivell ens pugui guanyar” 

SANT ANDREU
Entrenador Rubén García

CF BADALONA
Entrenador Manolo González

Marc Mas

Raúl Torres Fran Bea Abraham

Prior Toni Lao

Sierra Vega Amantini Fran Grima

Marcos

Per fugir de la zona de perill
afegia tot seguit, amb un cert optimis-
me. Manolo González subratllava també 
quins són els objectius del Badalona: 
“Si enganxem dues victòries seguides 
ens posarem a dalt, però el més impor-
tant és salvar la categoria. Només mi-
rarem cap amunt si ens salvem a sis o 
set jornades del final.” El partit serà, per 

altre banda, una oportunitat per veure 
les incorporacions del mercat d’hivern. 
A més d’Edu Silva i Marc Mas, que ja 
han debutat, Xavi Ferrón i Kevin Gissi 
podrien disputar els seus primers mi-
nuts vestint la samarreta escapulada. 
Xiularà l’àrbitre madrileny David Gálvez 
Rascón.

Foto: CF Badalona

Jilmar

R. Martínez

Bruno

Víctor

Ton Alcover Ibón

Iván  
Guzmán

Manu Viale Azparren

Morales

Xavi Puerto

  Equip  PTS GF GC

 1. Gimnàstic 42 23 13
 2. Lleida 38 31 20
 3. Huracán 37 23 16
 4. Hércules 35 23 14
 5. L’Hospitalet 34 26 18
 6. Espanyol B 33 34 25
 7. Alcoià 33 20 22
 8. Reus 32 22 20
 9. Vila-real B 31 29 23
10. Olot 31 22 22
 11. Badalona 30 19 19
 12. València B 29 21 23
 13. Mallorca B 29 23 28
 14. Olímpic 27 16 20
 15. Eldense 25 21 26
 16. At. Balears 24 30 30
 17. Sant Andreu 24 15 17
 18. Cornellà 23 19 29
 19. Saragossa B 19 24 38
 20. Elche-Ilicitano 18 17 35

Classificació 2a B GRUP 3

El camp podria estar acabat 
a primers del curs 2016/17
El CF Badalona està al damunt del procés de cons-
trucció del nou estadi i, de moment, l’ajuntament 
acompleix els terminis. Si divendres 23 de gener el 
Ple de va encomanar a l’empresa municipal Enges-
tur la gestió de la licitació de les obres, està previst 
que el proper dilluns, 2 de febrer, representants del 
club, amb el president Miguel Ángel Sánchez al 
capdavant, es reuneixin amb l’Àrea d’urbanisme 
del consistori per saber amb detall quin serà el 
calendari de les obres. “La construcció del camp 
trigarà uns tretze mesos”, va puntualitzar Sánchez 

  Segons 
Manolo González 
serà “un altre 
partit de més de 
tres punts”

  Una victòria 
del Badalona 
deixaria el Sant 
Andreu a nou 
punts 

  Els 
andreuencs 
han sumat un 
punt en els tres 
últims partits

a aquest diari. Tenint en compte que, tal com vam 
anunciar la setmana passada, està previst que la 
primera pedra es col·loqui abans del mes de maig, 
no és descartable que l’estadi s’inauguri a pri-
mers de la temporada 2016/17. Mentrestant, està 
previst que l’ajuntament realitzi una segona fase 
d’acondicionament a la Travessera de Montigalà 
amb la instal·lació de les graderies que hi havia al 
vell camp de l’Avinguda Navarra. De forma provi-
sional, els mòduls de formigó d’aquestes graderies 
s’estàn col·locant al camp de la Morera.

Xavi Ferrón i Kevin Gissi, dos 
davanters més per al Badalona

Manolo González ja sap amb quina 
plantilla haurà d’afrontar el que queda 
de lliga. El mercat d’hivern, que es tanca 
avui a les dotze de la nit, s’ha endut dos 
futbolistes, Manu Balda (a l’Ergotelis 
de Grècia) i Roger Matamala (al Terras-

sa), i n’ha portat quatre. Si la setmana 
passada arribaven Marc Mas i Edu Sil-
va, aquesta ho han fet Xavi Ferrón i Ke-
vin Gissi. Dos futbolistes més per re-
forçar la davantera escapulada. Ferrón 
(a la foto) és un banda atrevit, ràpid i 

amb olfacte de gol, que ve de l’Olot, on 
no ha tingut gaires oportunitats aques-
ta temporada, i es jugarà la titularitat 
amb Cristian Carracedo. Pel que fa a 
Kevin Gissi, és un davanter de referèn-
cia, un nou de tota la vida. A més, és 
tot un rodamón, malgrat que només té 
22 anys. Fill de l’ex futbolista argentí, 
i ara entrenador, Óscar Antonio Gissi, 
va nèixer a Ginebra (Suïssa) mentre el 
seu pare jugava al Chenois. En la seva 
infantesa es va iniciar a l’Étoile Carou-
ge, però durant el 2006 la seva família 
va tornar a l’Argentina. Kevin Gissi va 
residir allà quatre anys i va jugar en 
l’equip reserva de l’Arsenal de Sarandí. 
Va tornar a Suïssa per defensar durant 
un any la samarreta del Sevette, amb 
el qual va marcar un gol en l’Europa 
League, i, la temporada 2013/14, va 
signar per l’Alcoià. Finalment, el seu 
últim equip és el FC Jurmala de Letò-
nia. Gissi i Xavi Ferrón, juntament amb 
Facundo Ponzio, oferiran més opcions 
a la davantera escapulada en els quatre 
mesos de competició que queden. Ma-
nolo González ja pot respirar tranquil 
després de reforçar la seva plantilla i 
dedicar-se només a entrenar.

Han marxat Matamala (Terrassa) i Manu Balda (Ergotelis)
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L’escola de karate Urban 
gradua els més petits

El passat mes de desembre, coincidint amb l’inici 
de les vacances nadalenques, l’escola de karate del 
centre esportiu Urban va celebrar la seva primera 
graduació de cinturons a les escoles. El sensei i 
director de l’escola, Sergi López, i el sempai Javi 
Blanco van ser els encarregats de realitzar una 
proba d’aptituds que es va celebrar a l’escola Lola 
Anglada i que va reunir alumnes de les escoles Bu-

falà, Ciències i Lola Anglada. En total es van gra-
duar més de 60 nens i nenes d’edats compreses 
entre els 4 i els 14 anys i que, a més, van rebre 
el seu nou cinturó davant dels seus familiars, ja 
que la cerimònia d’entrega va ser de portes ober-
tes. Les dues properes graduacions es realitzaran 
al mes d’abril a l’escola Bufalà i de cara al juny a 
les Ciències.

Foto: Centre Esportiu Urban

Poliesportiu
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Sant Gabriel Femení

L’Espanyol reviu contra 
el Sant Gabriel (2-0)
El Sant Gabriel no va poder sortir de la Ciutat 
Esportiva Dani Jarque amb els tres punts sota 
el braç. Un Espanyol necessitat, després de tres 
derrotes consecutives, va confirmar la seva re-
acció davant l’equip adrianenc. Fintant el xut en 
primera instància, Sandra Vilanova projectava 
una precisa assistència cap a Pomares entre les 
cames de les defensores del Sant Gabriel perquè 
la davantera espanyolista fes el 1 a 0 amb un xut 
creuat (7’). El domini local durant el primer temps 
encara s’hauria pogut fer més efectiu si Brigid no 
hagués aturat una nova rematada de Pomares des 
de la llarga distància. Les visitants, a més, no es 
mostrarien fines ni en atac estàtic ni a la contra. 
Carla Gómez i Glòria Pelegrí protagonitzarien dues 
arribades tímides que Paula Canals va poder blo-
car sense massa dificultats. Ja a la segona part, 
Asako perdonaria l’empat per les visitants, recollint 
l’esfèrica a l’interior de la petita i enviant fora el seu 
xut per pocs centímetres. Les blaves acabarien pa-
gant aquesta errada, tot i mantenir obert el partit 
fins al final. Des de la banqueta, Toni Camacho 
va fer debutar aquesta temporada a Eva Llamas, 
lesionada de llarga duració, i a Judith Fernández, 
fitxatge d’hivern procedent del Bristol. Quasi en 
temps afegit, seria l’Espanyol qui aconseguiria la 
sentència. En una gran jugada personal, Lombi es 

desfeia de la sortida de Brigid amb molta classe i 
anotava a plaer el definitiu 2 a 0 (89’). Amb aquesta 
derrota, el Sant Gabriel es manté penúltim amb 11 
punts. El conjunt de Toni Camacho obre la zona de 
descens i té la salvació a dos punts. 

  Equip  PTS GF GC

Segona Catalana (Grup II)
 1.  CE Mataró 40 42  19
 2.  Premià CE 33 29 24
 3. San Juan Atlético 32 35 21
 4. Unificació Llefià 30 24 14
 7.  Lloreda 27 29 16

Tercera Catalana (Grup IV)
     1. UD Mataronesa   40 48 17
 4.  Bufalà 32 40 28

Quarta Catalana (Grup VI)
 1. Fundació Grama 37 65 10
 3. Pere Gol 31 35 18
 5. UD Àguila 29 54 33
 8. Roma Sports 18 26 36
       14.     Badalona Sud 1 12 72

Classificacions

 Premià CE - Lloreda
 Llefià      -     Mataró
 
 Juventus AC  -  CF Bufalà
 
 UD Àguila  - UE Alella
 Cabrera B   -  Pere Gol
 Badalona Sud -  Arrabal B
                                 Roma Sports    -     Vilassar de Mar B

Propera jornadaResultats de la jornada

                                     Lloreda 1  (suspès) 0 Equipo Ja 
 UD Cirera 1  -  1 Unificació Llefià
 
  CF Bufalà 2 - 0 Liverpool

 Vilassar de Mar B 1 - 6 UD Àguila
 Pere Gol 6 -  1 Dosrius
 Premià de Dalt B 5 - 3 Badalona Sud
                                      Arrabal B 8       -       0  Roma Sports

Partit sense final pel Lloreda i punt poc 
productiu de la Unificació Llefià (1-1)
Segona Catalana
No va ser un cap de setmana positiu pels equips bada-
lonins de Segona Catalana. El Lloreda va veure com no 
podia completar els 90 minuts de partit contra l’Equipo 
Ja a causa de les males pràxis de l’equip rival. La pri-
mera part del duel es va poder disputar amb normalitat 
(0-0) però, després que els de Rubén Castillo fessin el 
primer gol del partit, tot va començar a canviar. Capilla 
havia avançat feia poc al Lloreda (51’) i, en una falta 
posterior, les protestes desmesurades dels jugadors 
de l’Equipo Ja van fer que l’àrbitre decidís suspendre 
el duel (54’). Tot i la presència dels Mossos d’Esquadra 
al Municipal de Lloreda, el col·legiat va optar per 
suspendre el matx. Si es decidís que cal jugar els 35 
minuts restants, el Lloreda conservaria el marcador a 
favor (1-0). Qui sí que va poder completar el seu par-
tit va ser la Unificació Llefià, l’altre equip badaloní del 
grup II de Segona Catalana. El conjunt de Jordi Souto 
va empatar al camp del Cirera (1-1), resultat que no el 

beneficia gens en la lluita per l’ascens. Ben entrada la 
primera part, Ramon anotava el seu tercer gol a la lliga 
per situar per davant al Llefià (18’). Els badalonins es 
van mostrar incapaços de superar a Carlos Carrión en 
cap de les seves aproximacions i Pau Hernández sí que 
va tenir encert per fer l’empat definitiu (62’). Amb un 
partit menys, la Unificació Llefià va tancar la jornada 
en quarta posició, amb un total de 30 punts. Tercera 
Catalana
Al grup IV de Tercera Catalana, el CF Bufalà va acon-
seguir vèncer al Liverpool (2-0) i puja fins a la quarta 
plaça. L’arribada de Rubén Garcia, conegut futbolísti-
cament com a ‘Make’, ha tingut un impacte positiu per 
l’equip. L’ex jugador de la UD Catalana (Segona Ca-
talana) ha marcat dos gols en dos partits i diumenge 
va anotar el 2 a 0 del Bufalà (85’). Abans del gol de 
Make, Campaña havia avançat als vermells en l’ocasió 
de perill prèvia (83’). Gràcies a aquest triomf, el conjunt 
badaloní se situa quart amb 32 punts, a vuit del play-off 

d’ascens. 
Quarta Catalana
Al grup VI de Quarta Catalana, el Pere Gol i l’Àguila van 
aprofitar la jornada de descans del Cabrera B per empa-
tar i acostar-se, respectivament, als maresmencs. El Pere 
Gol va golejar sense dificultats al Dosrius (6-1) i se situa 
tercer amb 31 punts, els mateixos que el Cabrera B. Dos 
gols molt ràpids cuinats per Carles Cortés i Aguilera (35’ 
i 37’) van desencallar un partit que no estava sent fàcil pel 
Pere Gol. Els verds no van tenir dificultats per sentenciar 
a la represa, amb les dianes de Fuentes (65’), Morales 
(79’) i Carles Cortés (81’). Si el Pere Gol va guanyar fàcil 
a casa, la UD Àguila ho va fer a domicili. El conjunt de 
Jorge Rincón tampoc va fallar en la seva visita a Vilassar 
de Mar (1-6). Gerard Niubo va obrir el camí (33’) i, durant 
el segon temps, José Antonio (58’), Muñoz (77’), Marcos 
(79’) i de nou José Antonio s’unirien a la festa del gol ba-
dalonina. El Vilassar de Mar B també es va ficar un gol en 
pròpia porteria (el 1-5), impulsant encara més a l’Àguila 

fins al cinquè lloc actual (29 punts). Per últim, el Roma 
Sports va rebre un correctiu contra l’Arrabal B (8-0) i 
el Badalona Sud va tornar a caure davant del Premià 
de Dalt B (5-3).

Foto: RCD Espanyol

El Sant Josep guanya el derbi en una 
jornada plàcida per Círcol i Minguella
El Natzaret tanca la sèrie de 4 derbis consecutius amb 
una nova derrota a Sant Pep. Contra els groc i liles va 
anar bona part del partit per davant al marcador, però 
en un final ajustat i amb rotacions més curtes, va fal-
tar l’empenta final per tancar el partit. El Sant Josep va 
millorar a la segona part i controlant el rebot ofensiu va 
poder sortir al contraatac i jugar al ritme que volia. A 
l’últim minut es va posar per davant amb un triple sobre 
la botzina i va sentenciar des dels tirs lliures.

Dissabte (18.30h) el Sant Josep buscarà la tercera vic-
tòria consecutiva a la pista de l’Esparreguera. El Natza-
ret buscarà la sort que li està faltant als últims partits, 
dissabte a casa (18.30h), contra un Igualada cinquè 
classificat.

El Círcol va tenir un partit fàcil en la visita de 
l’Esparreguera. L’avantatge al primer quart ja era d’onze 
punts i va augmentar fins els 47 finals, un resultat que 
evidencia la diferència entre els dos equips. Dissab-
te (18h) tenen a priori una altra bona oportunitat per 
sumar a la pista del cuer, un Horta que encara no ha 
guanyat cap partit.

També victòria contundent per la Minguella, precisa-
ment contra l’Horta, equip que en cap moment va opo-
sar resistència. Sumen la quarta victòria consecutiva i 
dissabte (19.15h) buscaran la cinquena en una pista 
també assequible, la del Viladecans, tercer per la cua. 

A Primera Masculina, el Badalonès va pagar un blo-
queig ofensiu a l’últim quart. Després d’un partit igualat 
contra el Sabadell, a l’hora de la veritat només van ano-
tar 2 punts en 6 minuts i sense temps per reaccionar. 
Dissabte (19h) toca tornar a guanyar a casa en la visita 
del Sant Pere. 
Millor li van anar les coses al Natzaret a Primera Fe-
menina, controlant des del principi  amb avantatges 
importants i sense donar opcions a un rival directe, el 
Sant Cugat.  Una victòria que dóna confiança a l’equip 
davant la visita del Roser aquest dissabte (19.15h).

A segona masculina, el Badalonès B va perdre d’un 
punt el derbi contra l’Ubsa B, un rival directe a la part 
alta. Tot i la derrota segueix tercer i dissabte (20.30) 
buscarà tornar a sumar a casa contra l’Alella. 

  Equip  G P

 Copa Catalunya Masculina
 4.  Círcol 10 6
 6. Minguella 9 7
          7.  Ubsa 9 7
  10. Sant Josep 8 8
 15.  Natzaret 4 12

1a Catalana Masculina
     10. Badalonès  (grup 3) 8 8
 4.  Santa Coloma  (grup 1) 11 5

 2a  Catalana Masculina
 3. Badalonès B  (grup 3) 13 3
 8. Neus  (grup 3)                                          8  8
 16. Cultural   (grup 3)  0 16 
          5.     Montgat  (grup 1)                                10             6
        9.     Tiana (grup 1) 8 7

 Lliga Femenina 2

          4.    Femení Sant Adria                                 8             3

Copa Catalunya Femenina
 1. Draft Gramanet 14 2

 1a Catalana Femenina
 8.  Natzaret  7 8   

 2a Catalana Femenina
 5. Minguella 10 5
          7. Joventut Femení  8 7
 9. Llefià 7 8

Classificacions

COPA CATALUNYA J16
Sant Josep - Natzaret      61 - 57
Círcol - Esparreguera                                               96  - 49
Minguella -  Horta                                                        85 - 49
Ubsa - Viladencans                                                     98 -94

PRIMERA CATALANA J16
Sabadell - Cellera   85 - 70
Santa Coloma - Arbúcies 83 - 71

SEGONA CATALANA J16
Cultural - Lluïsos B 47 - 83
Ubsa B - Badalonès B                                                80-79
Neus - Sant Cugat 40 - 60

Resultats Masculí 

LLIGA FEMENINA 2 J11
Femení Sant Adrià - Plenilunio                  55 - 58

COPA CATALUNYA J16
Draft Gramanet  - Lima Horta 56 - 63

PRIMERA CATALANA  J15
Natzaret  - Sant Cugat 63- 42

SEGONA CATALANA J15 
Minguella  - Parets                                                    70  - 56
Llefià  - Sant Jordi 64 - 52   
Sant Cugat - Joventut  60 - 79

Resultats Femení

Bona jornada a segona femenina. La Minguella, amb 
l’equip al complet va guanyar un candidat a l’ascens, 
el Parets. Diumenge (19.30h) rep el Sant Jordi, que 
ve de perdre contra el Llefià. En un gran partit no van 

donar opcions a un rival complicat i ja al tercer quart 
va trencar el partit. Diumenge (18.20h) derbi badaloní 
contra un Joventut Femení, que també ve de guanyar 
amb comoditat al Sant Cugat.

Foto: UB Llefià
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Can Ruti ofereix una 
perspectiva diferent de 
la malaltia de la psoriasi

L’exposició itinerant de fotografia Psoriasis: la Verdad 
al Desnudo es va presentar fa uns dies a l’Hospital Uni-
versitari Germans Trias i Pujol, on es pot veure fins a 
aquest diumenge. Es tracta d’un recull de 19 fotografies 
i històries personals que mostren l’experiència de viure 
amb una malaltia tan estigmatitzada com la psoriasi. En 
aquesta sèrie de retrats íntims i inspiradors, els prota-
gonistes descobreixen la seva pell i parlen dels reptes i 
les victòries de viure amb aquesta malaltia.La psoriasi 
és una malaltia inflamatòria de la pell i, ocasionalment, 
de les articulacions, que causa descamació i inflama-
ció, i és crònica, sense ser contagiosa. Afecta més de 
171.000 persones a Catalunya, més de 125.000 a Bar-
celona, i un 2,3% de la població espanyola. 

Jordi Ninus pren el relleu i 
Maria Arnal i Marcel Bagés 
tanquen el 7è Festival Musica’t

El Festival Musica’t va començar fort i va fer les de-
lícies de desenes de persones el passat cap de set-
mana amb les actuacions de Pau Vallvé i Joan Ro-
vira. Però per als qui els hi va saber a poc, aquests 
dissabte i diumenge arriba el segon plat. La festa es 
trasllada a l’espai cultural de Coworking Badalona i 
al Teatre del Círcol. Divendres, dia 30, a partir de les 
20h, serà el torn de Jordi Ninus, una nova i prome-
tadora veu del panorama musical. El seu primer disc 
ha arribat amb molt poc temps a les llistes d’èxit de 
les ràdios del país i aquest cap de setmana arriba en 

format intimista a Coworking Badalona. La combina-
ció de Maria Arnal i Marcel Bagés serà l’encarregada 
de posar el punt i final a aquesta setena edició. Arnal 
és una badalonina membre del col·lectiu “Compratir 
dóna gustet”, que actualment i conjuntament amb el 
guitarrista Marcel Bagés ha inicitat un projecte musi-
cal que recull, a través de les versions i sonoritats que 
aquests dos artistes aporten, un repertori de músiques 
i cançons de la tradició musical oral que ha passat de 
generació en generació. Una mostra aquest dissabte, a 
les 21h, al Teatre del Círcol.

Oriol Broggi i Lluís i Marta 
Marco porten al Zorrilla 
‘L’orfe del clan dels Zaho’

Aquesta cap de setmana torna el teatre a Badalona de 
la mà de la Companyia La Perla 29 i en doble sessió. 
El Zorrilla serà escenari, aquest divendres i dissabte, 
de la reconeguda obra L’orfe del clan dels Zaho, amb 
Oriol Broggi a la direcció i un repertori de luxe entre 
els que destaquen els badalonins Lluís i Marta Mar-
co. L’orfe del clan dels Zaho és una obra basada en un 
text clàssic del segle XIII, una història de venjances 
que porta als protagonistes per un món de tragèdia 
i èpica. Ens apropa a la vida d’un orfe que venjarà la 

mort de la seva família. És un text important, fort i va-
lent, que obre les portes a la dramatúrgia xinesa, amb 
un regust de fons que evoca escenes de Shakespeare, 
Sòfocles, Brecht o Mouawad. Un cant trist però opti-
mista que parla del sacrifici, del destí, de la venjança 
i de l’honor, i que compta amb l’excel·lent música i 
veu en directe de Joan Garriga, de La Troba Kung-Fú. 
L’obra, guanyadora de sis Premis Butaca, entre ells el 
de millor espectacle, es podrà veure aquest divendres 
i dissabte a partir de les 21 hores.
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